
Folketingets kommunaludvalg
udvalg@ft.dk

Folketingetskommunaludvalg har d.17. maj 2013 stillet følgende spørgsmål nr. 
112(alm. del) til økonomi- og indenrigsministeren, som hermed besvares.

Spørgsmålnr. 112:

”Finder ministeren det acceptabelt, at Statsforvaltningen efter en sagsbehandlingstid 
på 7 måneder (og 3 måneder efter sidste skrivelse) svarer, at man ikke kan sige noget 
om sagsbehandlingstiden, jf. KOU alm. del – bilag 99?”

Svar:

Jeg vil indledningsvist sige, at alle sager, der behandles af den offentlige forvaltning, 
bør behandles så enkelt og hurtigt som muligt. 

Når det er sagt, er det klart, at nogle sager kan have en vis kompleksitet, fx i omfang 
eller indhold, og at en længere sagsbehandlingstid derfor må forventes.

Jeg har fået oplyst af Statsforvaltningen Syddanmark, at sagen nu er afsluttet, og at 
statsforvaltningen har afgivet en udtalelse i sagen den 13. juni 2013. 

Statsforvaltningen har også oplyst, at sagen har haft en længere sagsbehandlingstid 
end sædvanligt, hvilket bl.a. skyldtes en stor mængde sager til behandling hos det 
kommunale tilsyn.

Jeg kan i øvrigt henvise til min besvarelse af KOU alm. del spørgsmål 113 i forhold til 
spørgsmålet om sagsbehandlingstider i statsforvaltningerne. 

Med venlig hilsen
Margrethe Vestager
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